
Notulen MR-vergadering van 30 november 2023

We hebben gesproken over de TSO. Leerkrachten leveren steeds vaker (een deel van) hun
pauze in om de TSO op te vangen. Welke mogelijkheden zijn er om dit probleem te
ondervangen? Als PMR gaan we met de directie kijken naar een duurzame oplossing.
De kascontrole van de TSO is gedaan en de begroting is goedgekeurd.
We hebben het jaarplan voor dit schooljaar nogmaals doorgenomen.
Ook hebben we gekeken naar het meerjarenonderhoudsplan voor CBS De Schelp.
Verder is er kort gesproken over Burgerschap en de begroting voor 2024.


